
Protokół nrU/U
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 29 sierpnia 20U r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o 11.15
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2011-2016.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
6. Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród i wyróżnień dla zawodników,

trenerów i działaczy sportowych za wybitne osiągnięcia sportowe.
7. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z krytej pływalni w Sokółce.
8. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisj a jednogłośnie przyj ęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2011-2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu
przedstawiła Burmistrz Stanisław Małachwiej .



Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród i wyróżnień dla zawodników,
trenerów i działaczy sportowych za wybitne osiągnięcia sportowe przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radna E.Jakimik zwróciła uwagę na podstawę prawną w projekcie uchwały, że powinno być
art. 35 ust. 5 i 6.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział że sprawdzi ten zapis.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z krytej pływalni w Sokółce
przedstawił Dyrektor Ośrodka Postu i Rekreacji w Sokółce Pan Mirosław Bielawski
informując Komisję iż ceny biletów nie wzrastały od 2 lat a opłaty za media są coraz droższe.
Przewodniczący Komisji D.Matoszko zwrócił uwagę, że jest to sięganie do kieszeni
mieszkańców i to nie jest dobrym pomysłem. Dyrektor OSiR dostał, 40 tys. zł. Na zakup
bramki elektronicznej przy wejściu na basen. System elektronicznych wejść jest w każdym
dużym mieści i nie ogranicza mieszkańców do przychodzenia na pełne godziny.
Radny Ł.Moździerski zapytał czy było analizowanie ilości osób uczęszczających na basen?
Czy było sprawdzane ile osób przychodzi na konkretne godziny? Coraz mniej jest
uczęszczających z zakładów pracy. Trzeba zachęcić promocjami, przesuwa godziny. Jak jest
szkółka to są 3 tory zajęte i nie ma gdzie pływać.
Radny W.Bieszczad zapytał, jaki przychód jest ze sprzedaży biletów a ile dopłaca miasto?
Radna EJakimik zapytała czy jest możliwość wprowadzenia biletów rodzinnych? W
większych miastach jest większa rozpiętość pomiędzy biletami normalnymi a ulgowymi u nas
jedynie l zł.
Radny S.Pałusewicz poparł zdanie radnych iż jest to sięganie do kieszeni wyborców i
podwyżka biletów może spowodować mniejsze zainteresowanie sportami wodnymi.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że podwyżka biletów wyszła z mojej intencji gdyż nie
było to już podwyższane 2 lata ale do radnych należy decyzja czy coś można zmienić.
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że konsultował z Dyrektorami pływalni w Augustowie
i Białymstoku i wszędzie będzie podwyżka przynajmniej o l zł. Ta podwyżka na 2 lata
rozkłada się tylko po 0,50 zł. a pływalnia zarabia tylko jesień, zimę i kawałek wiosny.
Przewodniczący Komisji D.Matoszko zwrócił uwagę że trzeba rozwinąć propozycję dla
klientów pływalni. Wprowadzić pomysły takie jak godzina dla aktywnych, godzina dla
przedszkolaka, seniora itd. I w tych godzinach obniżać cenę biletów.
Radny Ł.Moździerski - dodał, że Dyrektor OSiR obciąża budżet basenu bo był Dyrektor
który został teraz Wicedyrektorem. Niech Dyrektor pokaże swoją kreatywność poprzez
wprowadzenie nowych form.
Dyrektor OSiR wyjaśnił, że basen nie jest jednostką do generowania zysków. Z wypożyczalni
boisk czy kajaków można zarobić od 500-1000 zł. Koszt funkcjonowania pływalni jest
olbrzymi. W godzinach od 8 do 14stej jest zajęta pływalnia dla dzieci i młodzieży szkolnej.
Do 19stej są różne zajęcia np. nauka pływania. Dodał również że mieliśmy wydłużony czas
remontu. Zostały wyremontowane elementy które nie były ruszane od początku istnienia
pływalni co poniosło za sobą olbrzymie koszty.
Radny J.Wierzbicki zgłosił pomysł że jeśli od maja nie ma ludzi to może w tym czasie



obniżyć ceny biletów. Zgłosił również wniosek o zamknięcie dyskusji 1 przegłosowanie
projektu uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamkniecie dyskusji.
Komisja 2 głosami "za" przy 6 "przeciw" odrzucił wniosek.
Radny S.Pałusewicz zaproponował również aby w weekendy obniżyć cenę biletów dla matek
z dziećmi. Postawił wniosek aby w sezonie letnim dla rodzin 50 % zniżki.
Dyrektor OSiR dodał, że najlepiej było by dać możliwość Dyrektorowi OSiR
manewrowaniem ceną biletów.
Radni postawili wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji projektu uchwały w tej sprawie i
jeszcze raz przygotowanie tego projektu uchwały przez Dyrektora OSiR.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.8
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.
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